
Beste griffie, 

 

Graag zouden we onderstaand verzoek van Suzanne Kröger en Habtamu de Hoop via een e-
mailprocedure aan de commissie willen voorleggen. Willen jullie de procedure opstarten? Veel 
dank! 

 

 

Verzoek van de leden Kröger en De Hoop (GroenLinks-PvdA) om NS internationaal alsnog uit te 
nodigen voor het eerste blok van het rondentafelgesprek over internationaal spoorvervoer van 
aanstaande donderdag, aangezien zij belangrijke lijnen naar België en Duitsland exploiteren en 
het nuttig is om ook aan hen vragen te kunnen stellen. 

 

 

Hartelijke groet, 

 


